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181 Asa result of the agreements negotiated between THQ and Jakks prior o the
shipment of any WWE videogames, all financial risk to Taldks was eliminated and the videogame
Ii(:ensa became nothing but a guaranteed revene stream to Jaldes.

182 As a direct result of the scheme to defraud WWE out of monies it was entitled to
seceive for the exploitetion of its intellectual property, Jakkes, which neither owns the intellectual
property nor petforms the videogame license, has been paid substantially more by THQ than
WWE has been paid on the videogame license.

183 In 1999, WWE was paid nothing by THQ, Jakks, ér THQ/Falks on the videogame
license. By contrast, THQ paid Jakks over $6,000,009 in 1999 related to the jilicit deals betwesan
them relating 1o the videogame Hoense. The exact dates of these payments, which on
information and beliefutilized the mails and/or wires, are known to }aidcs, THQ, THQ/Jakks and
the individual defendants employed by Jakis and THQ.

184. ‘Through the year ended December 31, 2004, WWE has been paid approximately
$54,000,000 in royalties by THQ on the videogame license. laldks, through the same period, was
paid approximasely $64,000,000 by THC as a result of the iliegal conduct set forths hersin

185. THQ/Jakks has never performed any aspect of the videogame license. From the
first shipment of WWE product to today, the videogame license has been performed by THQ.

The Coverup and Fraudulent Concealment

186  Following the corraption of Shenker and Bell and the inducement to breach their
fiductary duties and duty of honest services in connection with the licensing rights being sought
by Jalks, Shenker and Bell split commyissions o other licensing deals recommended by SSAl
and approved by Bell and/or assigaed to SSAT by Bell. All the iilegal activity was affirmatively

concealed frorn WWE by SSAIL Shenker and Bell
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187. On March 24,2000, WWE terminated Bell’s employment with WWE for reasons
unrelated to Bell’s receipt of bribes and ki ckbacks, none of which were known fo WWE at the
time.

188. Congistent with its practice of inducing Shenker to believe manies would be
forthcoming from Jaks, on or about Tune 9, 2000, Jakks, through Berman, entered into an
“Exclusive Agency Agreement” with SSAIo serve as the exclusive official licensing agent of
Road Champs Lid., promising SSAT 25% of all compensation actually received by Road Champs
Ltd. and Jakks. This agreement, like all others, was not disclosed to WWE at the time-

189  On June 13, 2000, WWE terminated the contract of SSAJ pursuant to a provision
which entitled it to do so for a change in business direction.

190. In October of 2000, SSA brought an action a gainst WWE for breach of contract
in Conmectiout state court seeking fo be paid commissions on licenses SSAT had allegedly
procured, including the toy and videogame licenses {the “Shenker Jitigation™).

161 At various times following the initiation of the Shenker litigation, Shenker, Beli,
Fricdman, Berman and Bennett, individually and a3 agents of the corporations they each own,
controt, and/or operate, have scted in concert 1o conceal the illegal conduct, including the bribes
All involved first concealed and denied the fuct of paymenis to Stanfull and the use of foreign
aceounts 1o do so  Afier WWE eventuelly iearned about the payments during discovery in the
Shenker litigation, the Defendants directly involved in the payments gave false and inconsistent
explanations for the payments, none of which are corroborated by any evidence,

192. In an early atternpt to malte sure the payments Were never diseovered in the

Shenker litigation, Friedman telephoned Linda McMahon, the Chief Executive Officer of WWE,
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and made an unsolicited offer during the early phase of the Shenker litigation to use his good
grapes with Shenker lo broker a settlement of the Shenker litigation. WWE declined his offer.

193. In the eaxly phases of the Shenler litigation, Bell and Shenicer acted inl conoert
and destroyed invoices Bell had sent to Shenker for the bribes he had been promised to gbandon
his fiduciary duties to WWE. Bell and Shenker also destroyed contracts they had related to the
bribery payments at issue herein.

194. As a further part of the concealment, Shenker commitied perjury and failed to
disclose the existence of Stanfull when asked if he owned any corporations other than SSAI
Shenkcer cammitted perjury in order to conceal the payments criginating with Jakks made to
Stanfull's foreign bank account.

195, To farther the é;:%;émp and conceal their criminal conduct, Shenker and Bell both
perjured themselves in the Shenker litigation and testified that neither SSAI nor Shank;r had
made any payments to Bell relating to WWE licenses In actual fact, Shenker had made directly,
or via money laundered through foreign accounts he controlled, payments in excess of |
$1,000,000 to Bell and/or Bell Licensing as comumercial bribes, including payments of hundreds
of thousands of dollars of bribes paid in connection with the agreement to give favorable
treatment to Jaldes® licensing matiers

196. During the same fime Shenker and Bell were obstructing justice as set forth
above, THQ and Jakks both represented that no payments had been made to Stanfull, SSA],
Shenker and/or Bell 1n response to repeated requests by WWE, all uniformly denied making
any payments to Stenfull, SSAl, Shenker and/or Bell

157. By subpoena dated June 11, 2002, Jakks was ordered to produce 2 varisty of

secords relating to its dealings with Shenker and Bell, including all documents releting to any
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agreements between Jakks and Shenler and/or SSAT and all documents relating to any payments
made to SSAT and/or Shenleer

108, Jakks' production of records in response 10 the subpoena was dene by letler dated
October 30, 2002. Jakks concealed and did not produce either the $80,000 ar the $20,000
invoice it paid to Stanfull in 1998 or ary other documentation indicating such payments had been
made Jalks also concealed, znd did not produce, documents which demonstrated Shenker had
acted as their agent Jakics® respanse to the subpoena gave no indication that monies had, in fact,
gver been paid to Shenker.

199 In order to police Jakks® compliance with the license, WWE exercised its right to
audit the books and records of Jakks in early 2003,

200 On January 14, 2003, WWE's auditors requested, in writing, that Jaldes provide
the auditors with & complete listing of all peyments made by Jakks to Shenker, SSAI, Beli and/or
Stanfunll

201 On January 17, 2003, Jakks provided yet another false and misleading response o
the auditors’ request of fenuary 14, 2003 by stating that they bad already “provided any
documents that may exist™ in response to the June 11, 2002 sebpoena. As Jaldks knew, it had not
produced any documents evidencing payments 10 Shenker, SSAT or Stanfull in response to the
Jupe 11, 2002 subpoens even though such records existed. Bennett received a copy of Jakks’
false response to WWE’s auditors and did nothing to correct it despite his knowledge of the
paymenis at issue, all of which he had personaily directed and orchestrated

202. By email dated February 25, 2003, WWE’s auditors responded to Jalcks’

January 17, 2003 misleading response by pointing out that Jakks had ﬁot provided any

documnents related to payments to Shenker, SSAT or Stanfull in response {o the June 11, 2002
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subpoena and again asked for copies of all invoices or a description of each transaction whereby
payments were made by Jalks to Shenker, SSAT and/or Stanfull
t 203 Og February 25, 2003, in an email response from employees worling under the

direct supervision of Bennett, Jalkks did not respond and disclose the payments but instead
advised that the request had been forwarded to their attorneys, who would advise shortly

204. By March 14, 2003, no response had been received from Jakks' attorneys fo the
request for disclosure of payments to SSAI, Shenker and Stanfull. By letter dated March 14,
20603 sent to Jakks’ curpc;rate coungel, Mr Murray Skala, WWE Ellgain requested an answer 1o the
question of whether payments had been mads to Shenker, SSAT and Stanfull

205.  On March 19, 2003, Jaldes, through its counsel, continmed the practice of
providing false end misleading information. By letter of that date, Jakks” counsel reiterated the
false theme that “the specific information requested was provided months ago” in response to the
subpoena. Such statements were false and known by Jakks to be false, as Jakks had not provided
any information on the payments made to Shenker via Stanfull in 1598

206.  On March 25, 2003, WWE once again informed Jalds, through its counsel, that
the specific information requested had not been provided and again requested specific disclosure.

207, On March 26, 2003, Jzkks' counsel acknowledged that the documents provided in
response to the June 2002 subpoena did not inchude documents reflecting paymeats to Shenker,
SSAIT or Stenfull, and then represenied “there simply is no additional information of the type you
seelc™ Like all previous statements by Jalds, that staternent was false. Jakks had numerous
dosuments evidencing the payments to Stanful] buried in the records of foreign subsidiaries.

| 208.  Takks' repested refusals to disclose documents showing the complete nature of its

relationghip to Shenker or the payments to Stanfiall in 1958 were deliberate, in bad faith, and part
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of a plan to fraudulently conceal the illegal conduct and commercial bribery set forth herein at all
costs The rel_ationship between Shenker and Jakks, and the payments made to Stanfull, were
known to and orchestrated by the highest-ranling executives of Jakls, at least one of whom
serves in an executive capacity for Jakies/THQ Instead of disclosing the relationships with
Shenker or the payments, Jakks repeatediy provided false and rnisleading information to the
effect that no such payments had been made and responses which failed to disclose the true
nature of the relationship between Jakks and Shenker.

309  In the Shenker litigation, 83 AL Shenker and Bell also acted in concert to conceal
both the existence and extent of the nniawiul conduet surounding the videogame license and
amendments to the toy lcenses including, but ot limited to, the bribes and did so during the
same time that Talkks, THQ, and Jaldke/THQ were concealing the payments 1o Stanfull which
Takles had made via foreign subsidiaries Bell and Shenker both initizlly denied that any
payments had been made 1o Bell by Shenleer. SSAI and Shenker also denied receiving any
money from licensees of WWE. When discovery indicated that payments had been made to Bell
by Shenker, both falsely claimed the payments were for “developmental projects” unrelated to
WWE As part of their scheme 10 concesl their iflegal conduct, Bell and Shenker created and
then producaﬁ in discovery mumerous fabricated invoices relating to payments from SSAI andfor
Shenker to Bell, and destroyed the true invoices reflecting that zspect of the illagal conduct
involving bribes and kickbacks The fabricated invoices were designed to malke it appear as if
the payments made to Bel} by Shenker were for “developmental projects” unrelated to WWE

210.  In or around Septernber 2002, however, SSAT inadvertently produced to WWE
wo muthentic Bell Licensing invoices it had neglected {o destroy which revealed that Bell

Licensing had in fact invoiced 39 AT for whet was described as “sonsulting services” with respsct
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to specifically listed WWE licenses Neither invoice produced at that time listed the videogame
license as one of the licenses for which Bell was inveicing 35A1, and Shenker and Be]l
cor;tiuue.d to conceal the improprieties involved in the videogame license.

211,  Inlate December 2002, both Shenker and Bell commiited serial perjury by
testifying that the invoices they had fubricated were the actual and true invoices for the payments
SSAI had made 1o Bell. Their serial perjury became manifest at the end of their respective
depositions when the true invoices which had been inadvertently produced were shown to them

212 AtBells deposition in December 2002, he was confronted with the October 8,
1998 check of SSAI paying Bell Consulting $20,000 Bell falsely claimed at that time that the
payment was a “finder’s fee” for brokering a deal between Jakks and Playmates. Although Bell
adspitted to-receiving the payment, he repeatedly-and falsely sugpgested that the monies had come
from Playmates, not Jakks.

213 Afier being caught in manifest perjury in December 2002, 88A1, duough its
counsel, advised the Court that Shenlcer would be recanting his prior testimony. Shenker
thereafter spent two manths devising what in reality turned out to be just another round of
perjury in which he continued to conceal the full extent and purpose of the payments he had
received from Jakks as well as 211 other illegal conduct associated with the videogame license

214.  On March 3, 2003, Sherker served WWE with alleged fonmal recantations
covering every material aspect of his testimony. The alleged recantations made clear that for
months, Shenler had willfully perjured himself in deposition testimony and interrogatory
answers. Throughout four days of post-recantation deposition testimony, Shenker repeatediy

admitted to giving false and misleading testimony and then provided equally falss and

misleading testimony
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215, In his alleged recantations, Shenker continued to provide false and incomplete
evidence on the paymenis he had received from Jakcs and split with Bell. He adopted the same
story told by Eeli in December of 2002 ebout the only pryment known at that time being a
sfndsrts foe” for brokering a transaction between Jaldes and Playmates. He testified that he had
received a $40,000 payment from Jaldks for 2 “fnder's fee” and had split it with Bell Inhis
zlleged recantation, Shenker admitied to and disclosed only 2 single 540,000 payment and, like
Bell, claimed that amount was paid by Takks for brokering 2 deal in which Piaymate_s sold its
inventory and equipment to Jakks He did not, however, disclose or admit to receiving any
additions] mories frors Jakies and continned 1o conceal both that ke had been paid another
$60,000 in 1998 by Jaldes and the details of exactly when the paymenis were made. He likewiss
ciaimed he had oo documentation segarding the paly payment from Jakks he admitted to
receiving at that time and continued fo conceal the invoice for $80,000 containing & description
for the payment at odds with his new perjury, just as Jakls was doing &t the same time

916. In other proceedings in March of 2003, Shenker continued to conceal the frue set
of facts during his alleged “recantations " In hriefings to the Court on March 5, 2003, Shenker
again disclosed only one payment from Jakks of 540,000 end reiterated that it was for brokering
the Playmates deal. In Shenker's words, “For brokering this deal between Ticensees, Jakks paid
SSAT 2 $40,000 brokerage fee.”

217.  In deposition testimony given on March 18, 2003, Shenker continued to use
perjury as a tool to conceal the acts and misdirect WWE as to the timing and sequence of
payments from Jalks sc as te sontinue to conceal that additional payments were made during the
exact time rights formerly held by Playmates were being transferred to Jalcks and the videogame

license was heing negotiated.
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218, On Mart;h 18, 2003, Shenker, under the ruse of a recantation, again perjured
himself and testified that a single $40,000 payment from Jakks was the only payment he received
from 2 WWE licenses. To misdirect WWE further, Shenker testified that the invoice from Bell
dated October §, 1998, which was months afier the videogame license was executed, was for
Bell's split of the supposed “finder’s fee” on the Playmates transaction. Shenker did not disclose
all the payments to Beil from Jukles; all the splits he had made of Jakks money with Bell; or that
all payments were related to the illicit plan to give favorable treatment to Jaides on Hoensing
matters Sheniker further petjored himself and testified he had turned over ali evidence of

payments from Stanfull to Bell. As he well Jnew, be had ueither disclosed, nor turned over, the

evidence of payments made by Jakks to Stanfull which be had split with Bell in January 1998

and April 1998 during the videogame license negotiation period.

219 On March 20, 2003, Shenker continued utilizing perjury 2s a taol of concealment
under the ruse of a recantation. On that date, he falsely testified that there was only one §40,000
payment made to his foreign bank account which he split with Bell and continued to insist that
payment was for brokering the Playmates deal. When asked directly if he received payments
from anybody affiliated with Jakles or THQ in vonpection with the videogame license, Shenker
falsely testified: “1 don't remember receiving any payments—I don’t remember. 1 could be. 1
just don’t remember.”

220, On March 20, 2003, Shenker further perjured himself to make it appear as ifhe
had worked long and hard putting together a videogame deal between WWE and Jakis and
THQ, falsely claiming he had “worked on it for a long ime ™ As Shenker well knew, his “work™
on that license consisted of providing Jakks with the terms of Activision’s initial offer, and no

more, &ll s previously alleged  Shenker further concealed that aspect of the illegal activities by
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testifying, falsely, that he could not remember if he told Berman or Friedman about Activigion’s
initial proposal

221,  WWE presented the evidence of the dishonest and abusive discovery conduct to
the Court in the Shenker litigation in a motjon for sanctions  The Court wrate an opinion dated
October 16, 2003 detailing Sheniter and Bsll's perjurious and corrupt scheme, end substantively
finding they committed fraud upon the Court which wasranted the dismissal with prejudice of
SSAI's claims against WWE. The Cowrt’s opinion can be found at 48 Conn. Supp 357, 844
A.2d 964 (2003)

372, The Court's opinion explicitly noted that Jaldks wag one of the WWE licensees
that had paid Shenker and that Shenker perjured himself to concesal Stanfull’s existence
specifically to cover up its rolepasa conduit for payments to Shenker and Bell from WWE
licensees, inctuding specifically from Jalds.

233 As of the time the Court issued its opinion dated October 16, 2003, which noted
that Shenker had perjured himself about Stanfull in order to conceal the payment of money by
Jakks, neither THQ nor Jals had disclosed any payments to Stanfull or Shenker despite priof
repeated requests that they do so  Similarly, Jalkics had not corrected the false information
pravided through its counsel on March 26, 2003 that there was no such information to provide.

934, Jaldks® failure to disclose such information by October 16, 2003, and corect its
prior misrepresentations, was calculated, deliberate and part of a continuation of its plan lo
conceal the illegal conduct at all costs Unknown to WWE as of Oclober 16, 2003, Jalkks,
through Bennett, had retrieved specific documentary evidence of the peyments to Stanfull from
its foreign subsidiaries and had provided it to Jakks® outside counsel niot later than the first week

of September 2003 Despite their certain knowledge by that time that both Jalks and its counsel
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had previausly provided false and incorrect information to WWE, neither Jakks nor its counsal

disclosed the information to WWE in September or October of 2003

i
i

225, After the Court issued its October 16, 2003 opinion in the Shenker litigation, and
in violation of specific court orders of compuision and his promise to do so, Shenker refused o
obtain and produce the records of Stanfull’s account at the Hang Seng Bank which were needed
to determine the full extent of payments to Stanfull by Jalks. As a result, WWE was compelled
to incur considerable froubls and expense to go to Hong Kong in October 2003 to depose the
records custodian of the I:}ang Seng Bank

226. In the comrse of that deposition, WWE confirmed that one 340,600 payment had
been made {o Stanfull's account by Jalds Pacific (H ) in April 1998—the very time that WWE
was considering to whom to award its videogame license. Records further confinned that the
$40,000 payment was then split equally by 2 demand draft to Bell 2 few days later, Based on
other incomplete records preduced in that deposition, it appeared Talkdks had paid Stanful] another
$40,000 in January 1998 and 520,000 in August 1908

227  Immediately following those discoveries, on November 5, 2003, WWE’s counsel
directed a letter to Jakks® counse! transmitting the Court's opinion in the Shcnkcr Htigation on
WWE’s sanction motion and egain requested that complete informeation regarding payments to
SSAI, Shenker end/or Stanfull be provided to WWE. By reading the Court’s opinion, Jakks
would have known that, despile its consistent prior denials of such payments, WWE was in
possession of evidence indicating that money had, in fact, been paid to Stanfull by Jakks.

228, On November 11, 2003, Friedman telephoned WWE's Chief Executive Officer,
Linda McMahon, and told her that, in response to WWE's counsel’s letter to Jalds' counsel,

Jaktls had searched its files and found svidence of payments to Stanfuil-—the fundamental fact
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Jukks previously had outright denied for months Friedman told Mrs. McMahon that the
payments were for a perfume deal and $80,000 for “project development” for a mechanical
dinosaur project, both of which supposedly were unrelated to WWE

279 Friedman’s statements to Mrs. McMahen were neither accurate nor complete and
were & continuation of the concealment. Friedman Jwmew all along that Jakks had paid Shenker,
=g he wag one of the corporats officers who autiaorizcﬁ the payments. His suggestion that Jalkks
had just located the information was also false, as Talckes had unquestionably forwarded the
paymant information to its outside counsel not later than the fi rst weel of September and had
that information for two months before WWE'’s counsel’s 1et1er of November 5, 2003 and had
not disclosed it Additionally, the 580,000 in payments made in January and Aptil of 1998 were
not for project development as Jalds and Friedman knew, and Friedman completely failed to
disclose the $20,000 payment made to Stanfull in Angust of 1998 afier the videagame license
and amendments to the toy licenses had been secured

230. On November 14, 2003, despite its previous repeated denials, Jakdes' counsel
wrate to WWE's connsel reéﬁ”mrﬁng Friedman’s statements to Mrs McMahon and produced for
the first time any records relating to the payments made by Jakks to Stanfpil. Among other
things, Jakks produced for the first time the Japnary 2, 1998 §B0,000 inveice from Stanfull in
Shenker's own handwriting, which Shenker had never produced in the Sheaker litigation. Jalds,
through its counsel, did not disclose the $20,000 pryment made in Aupust 1998 or the phony
invoice behind that payment

231 Jaldes’ alleged explanation for the $80,000 in payments to Stanfuil-—"project

development” costs for a mechanical dinosaur project unrelated to WWE—was completely
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inconsistent with the purported explanation offered by Shenker and Bell that they hiad splita
single $40,000 finder’s fee for a deal invalving WWE licensees, Jakks and Playmates.

| 237, The Jamuary 2, 1998 invoice in Shenker’s own bandwriting did not bill Jalcks fora
finder’s fee of $40,000 on Playmates as he and Bell had clatmed vnder oath, but rather for
$80,000 for the “development of possible latex based soft toys with special coatings ” On
information and belief, Jaiks concealed this invoice for as long as it conld because # knew it was
inconsistent with the testimonial positions taken by Shenker and Bell for the payments and
beczuse it knew Shenker would have no reason to spiit the 539,0{39 paid on the invoice with Bell,
a5 he did, if in fact the payments were for a mechanical dinosaur project unrelated to WWE

233, Jalks produced the invoice only after it kmew WWE was aware of the payments

- apd-because; as-& publicly-traded company, H-would rcasenahiy,,bs,,e;pected to have gome form
of documentation for such payments.

234 In January 2004, WWE 2gain deposed representatives of the Hang Seng Bank snd
confirmed for the first time that, in fact, three payments had been made to Shenker’s Stanfull
account in 1998 totaling $100,000 by the foreign subsidiaries of Jaldks.

235  In May of 2004, Bell filed & false affidavit in the Connecticut court contioning the
tact of falsely denying any connection betwsen the payments he had received in 1998 of monies
originating with Jakks and the videogame license Among other things, Bell claimed he had
originally rejected the Jakks deal because Jaldes was not then in the videogame business and that
Jakks then came back with THQ as a partner

236. Inactual fact, Bell had not originally rejected Jaldes because they were not in the

videogane business. As Bell well knew, he and Shenker had recormended the license be given
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to Jakks on the day Jakls paid $40,000 to Shenker’s foreign bank account, which wag then split
| with Bell

237 Defendants have colluded during their coverup on several different occasions On
one occasion during the period he was planning his supposed recaniation afier being canght in
perjury, Shenker directed his Jegal counsel for S8AI to contact Jalks* counsel to advise that he
would be disclosing that Jakks paid him money. SSAI's legal counsel did so Thereafler,
Sherker disclosed only what he knew WWE was already aware of —a singie $40,000 payment ~
and, like Jakks, did not disclose the full range and dates of payments. On another oocasion, he
dirested his counsel to notify Jakks' counsel that Shenker had provided information regarding
statements made by Friedman reflecting Friedman's knowledge that SSAT was splitting his
commissions with Bell.

338. Friedman, Berman and Bennett were all deposed in the Shenker litigation and
none initially identified the person who negotiated the payments to Stanfuli or authorized the
payments. Friedman and Berman both under oath falsely denied being involved in the payments.
Bennett initially falsely claimed under oath not to remerober who had authorized the payments
As a result of their testimonial positions, the three highest ranking executives of Jakks hoped to
obscure their involvement in the iliegal conduct and avoid being guestioned about their actions.

239, In testimony given on July 28, 2004, Friedman aiso attempted te continue to
concesl other aspects of the scheme he had orchestrated, falsely denying that he had been given
the terms of Activision’s initial offer by Shenleer and otherwise failing to disclose the true set of
Facts and circumstances involved in the bid rigging and price fixing conspiracy he had

orchestrated with THQ.
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240, In z'aspoﬁse to Jalkds® officers not identifying the person(s) who authorized the
payment, WWE moved the Connecticut Court to enter an order of compulsion requiring Jakks to
identify the persons who authorized the payments. Jakks opposed being compelled to do 50.
After the Court ruled that Jakks must prodoce a lnowledgeable witness, Bennett then appeared
again and testified that, under any circumstances then existing in 1998, the payments had to have
heen authorized by Friedman, Berman, or both, thereby indicating that both men had provided
false testimony about their invelvernent

241.  Although i;ath Jakks and THQ bave derived, and continue to derive, iatenial
portions of their respective corporats revenues from the videogame license, neither has r;ver
attached the actual operating agreements between them to filings made pursuant to fhe Securities
and Exchange Act. Op information and belief, those egreemens, and Takks’ interpretation of
those agreements, reflect terms designed to prevent disclosurs of the facts and circumstances
surrounding the videogame license by mandating that THQ is not aliowed to initiate contact with
WWE nor disclose any of the facts and circumstances involved in the bidding process for
WYE's videogame license.

COUNT I
VIOLATION OF THE RACKETEER INFLUENCED AND CORRUPT

ORGANIZATIONS ACT (“RICO™), 18 U.5.C. § 1262(c}
{Apainst All Defendanis)

242 Each and every one of the foregoing allegations is incorporaied herein by

reference and reasserted as though fully set forth at length.
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RICO Persons

243,  THO/akks, Jakks, Jalkks Pacific (H-K.), Read Charmps Lid , THQ, S8Al,
Skenker, Bell Licensing, Bell, Friedman, Berman, Benneit and Farrell are each 2 “persen” within

the meaning of 18 U.S C. § 1961(3).

RICO Enterprise

244. For the purpose of 18 U.S C. § 1962{c), THQ/Jakks, Jakks, Jakls Pacific (H.IC),
Road Chemps Ltd., THQ, 85AL Shenker, Bell Licensing, Bell, Friedmen, Berman, Benngtt and
Farrell, acting in concert, comprised an association-in-fact enterprise within the meaning of 18
U.S.C. § 1961(4) through a pattern of racketeering activity as set forth below for the purpose of

conducting the unlawfu) activities described herein.

245, For the purpose of 18 U.S.C. § 1962(c), THQ/Jakls, Jaldks, Jaldes Pacific (H 1),
Road Champs Ltd , THQ, BSAL, Shenker, Bell Licensing, Bell, Friedman, Berman, Beunett and
Farrell sach bad authority within the enterprise described above and/or conducted or participated

in the unlawful conduet set forth herein through the enterprise described above

Effect on Intersiafe Commerge

246. The association-in-fact of THQ/Jalds, Jakks, Jaids Pacific (H.K }, Road Champs
Ltd, THQ, $SAJ, Shecker, Bell Licensing, Bell, Friedman, Berman, Bennett and Farrell is an
entity that engages in and affects interstate commerce by maintaining contacts and conducting

economic and other activities throughout the United States and around the world

Predicate Acts of Racketeering Activity

247 Defendants conducted, engeged in and/or participated in a pattern of predicate
acts through the enterprise described above, including the coramission of numerous violations of

the Federa] Mail Frand Statute, 18 U S.C § 1341, the Federal ‘Wire Fraud Statute, 18U S.C §
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1343, the Federal Money Laundering Statutes, 18 U S.C. 88 1956 angd 1957, the Federal Travel
Ac:it, 18 1.8 C. § 1952, the National Stolen Property Act, [8USC §§ 2314 and 2315 and New
York Penel Law § 180 03 concerning commercial bribery Such violations are “predicaie acts”

pader 18 U 8§ C. § 1961{1}{A) and (B)

248, Much of the evidence demonstrating the commission of predicate acts remains in

the exclusive possession and control of some and/or all of the Defendants.

249 Nevertheless, Defendants’ predicate acts kmown at this time include, but are not

limited to, the following:

a. In furthesance of 2 scheme or artifice to defraud, and with specific intent
to defrand, Defendants knowingly used or caused to be used the mails or
wire communications in violation of 18 U.8.C. § 1341 and/or IBUS C. §
1343 to deprive the WWE of its intangiélc right of honest services from
its licensing agent and supervising managerial employee to obtain thereby
valuable Iiﬁfmsiﬁg rights from WWE including several amendments to the
domestic toy license, an international toy license, a videogame license,
and further amendments to the domestic and international toy licenses.
Defendants' specific acts of mail and/or wire fraud include at least the

following:

i In furtherance of a scheme or artifice to defrand, and with specific
intent to defraud, on November 20, 1995, Defeadant Barman,
individually and on behalf of Defendant Jakks, transmitted by
facsimile a letter to Shenker and SSAI requesting that Shenker
and SSAI perform specified services on behalf of Jelks knowing
that Jakks intended to seek further Heensing rights from WWE
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1.

and with the intent to create and then trade on the undisclosed

conflict of interest.

in furtherance of a scheme or artifice to defraud, and with specific
intent to defraud, on November 29, 1995, Defendznt Berman,
individually and on bebalf of Defendant Jalks, transmitted a
memorancum to Shenker by facsimile conﬁmﬁﬁg that an
agreement would be sent to Shenker that week retaining Shenker
as Takks' agent regarding the perfumed dolls and, trading on the
undiselosed conflict of interest being created, further advised that
“Jack [Friedmay] and [ wouid appreciate any agsistance from you
regarding the Junjor Kodak prospest,” all in reference to WWE

licensing rights

In furtherance of 2 scheme or artifice to defrand, and with specific
intent to defraud, on January 3, 1996, Defendant Berman,
individually and on behalf of Diefendant Jakks, zothonized a2
facsimile transmission to SSAT and Sherker transmitting &
revised agreernent whereby SSAT and Shenker agreed to perform
services for Jakls and, trading on the undisclosed conflict of
interest, asked “Please advise how soon you can amend the
[WWE] agreement to inclade the disposable cameras and photo

atburns ™

In fartherance of a scheme or artifice to defrand, and with speciiic
intent to defraud, on February 1, 1996, at the direction of
Defendants Friedmen and Berman, and on behaif of Defendant

ITakks, 2 memorandum was sent by faesimile to Shenker and 88AT
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confirming that all three would meet at the New York Toy Fair on
February 14, 1996, the purpose of which was to discuss additional
ways Shenker, while an undisclosed agent of Jekks, could assist
Jakks in securing Tor Takks vaiuable WWE licensing rights,
including amendments to the domestic toy license and the

videogame license.

v. In furtherance of a scheme or artifice to defraud, and with specific
intent to defrand, on February 28, 1996, Defendant Berman,
individually and on behalf of Defendant Jaicks, transmitted by
facsimile 2 memorandum to Shenker confirming their
conversation at the February 14, 1996 New York Tey Fair and
requesting that Shenker, while acting as an undisclosed agent of
Takks, “forward the necessary amendment to our [WWE]
agreement to include Licensed Disposable Cameras and Photo
Albums, as well as Ewrope for distribution of [WWE] Figures as

Microphones ™

i, in furtherance of a scheme or artifice to ée&aﬁd, and with speeific
intent to defraud, cn March 135, 1996, Defendant Friedman,
individuaily and on bebalf of Defendant Jakks, transmitted by
facsimile to Shenker stating that he would appreciate “having the
amendments sent to {sic] in writing that you verbally agreed to
withus As it has been discussed, it should contain the following

amendments:

I Amend the agreement for [WWE] to include the

Thumb wrestling
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il

viii.

ix

2 Amend the agreement for [WWE] Cameras ang
Photo Albums ™

In fortherance of a scheme or artifice to defraud, and with specific
intent to defraud, on April 22, 1996, Deferdant Jakks, on the
authority of Defendants Berman and Friedman, trapsmitted by
matl to WWE executed copies of the First Amendment fo the
domestic 1oy license granting Jakks the rights to make disposable
cameras, photo atbums and thumb-operated wrestling figures, all
as had been requested of Shenker and SSAI by Jakks while
Shenker was an undisclosed apent of Jakks The terms of the
First Amendment were exactly ag directed by Jalcks in its prior
correspondence with Shenker, who did not attempt to obtain more

favorable terms for WWE.

In furtherance of a scheme or artifice to defraud, and with specific
intent to defrand, on Gcetober 19, 1996, Defendant Berman,
individually and on behalf of Defendant Jeldes, continued to trade
on the yndisclosed conflict of interest and transmitted by mail
and/or wire 2 memorandum to Shenker advising that Jalkks
wanted {o obtain the internations! licensing rights for Jaides”
WWE products and specifying the terms Jakks wanted in the
international license; 1l in connection with that aspect of the
illicit plan to drive Playmates out of the business of WWE toys

and to obiain the rights Playmatss held at the time

In fartherance of a scheme or artifice to defraud, and with specific

intent lo defiaud, on October 19, 1696, Defendant Berman,
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individually and on bebaif of Defendant Jakks, continued to trade
| on the undisclosed conflict of interest and transmitted by mail
and/or wire a memorandem specifying amendments to the
domestic toy license desired by Jakles and the terms desired by
Jakks, all in connection with that aspect of the illicit plan to drive
Playmates out of the business of WWE toys and to obtain the

rights Playmates held at the time.

X In fartherance of a scheme ot aniﬁca to defraud, and with specific
inteat to defraud, on December 30, 19986, Defendant Bennett,
individually znd on behalf of Defendant fakks, mailed to WWE
an executed copy of the Second Amendment to the domestic toy
Ycense, which had been recommended to WWE by Shenker and
S8AT while undisclosed agents of Jakles following receipt of
Berman's October 19, 1996 memorandurn. The terms of the
Second Amendment were exactly as directed by Jakks in its
October 19, 1996 memoradum to Shenker, who did not attempt to
obtain more favorable terms for WWE; all in connectjon with that
aspect of the illicit plan to drive Playmates cut of the business of

WWE toys and tb obtain the rights Playmates held at the time.

xi. As & reasonably foreseesble result of the artifice to defraud, and
in furtherance of it, on or about February 25, 1997, WWE
transmitted by mail an executed copy of the Internatiopal Toy
1.icense between Jakis and WWE which Berman, on behalf of
Takks, had sought from Shenker while an undisclosed agent of
Jakks by his memorandum of October 19, 199€. The relevant
financial terms recommended by Shenker and 5SAT to WWE
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were the same as proposed by Berman in his Ociober 19, 1996
memoranduem, as to the royaity rate, advance guarantes,
guarznteed royalty amount and length of term, and reflect no
attempt by Shenket to negotiate more favorable terms for WWE,
41} in connection with that aspect of the illicit plan to drive
Playmates out of the business of WWE toys and to obtain the

rights Playmates held at the time.

*ii. In furtherance of the scheme or artifice to defraud, and with
gpecific intent to defraud, Bell tranemitted by facsimile on
November 6, 1997 a letter to Playmates offering to absclve
Playmates of liability to WWE if it agreed to transfer its rights to
Jaliks.

xiii. In furtherance of the scheme or artifice to defraud, and with intent
to defrzud, Bell, Shenker and Berman participated in 2 telephone
call during the Hong Kong Toy Show sometime between
Jennary 7-10, 1998 to discuss Beli's participation in the scheme

to sct favorably on licensing matters involving Jakks.

wiv. On January 12, 1998, as a reasonably foresseable result of the
artifice to defraud, WWE signed and sent by mail and/er
facsimile the Third Amendment to the domestic license

transferring to Jakks the rights formerly held by Playmates

XY, 1n furtherance of a scheme or artifice to defraud, and with spéciﬁc
intent to defrand, on Janvary 12, 1998, Defendant Bennett,
individually and on behalf of Defendant Jakks, and upon

anthorization of Defendants Friedman and/or Berman, transmitted
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xvi

®vil,

xvifi,

by facsirmile a direction to Wills Hon of Defendant Jakis Pacific
{H X} to make payment amangements for Stanfull’s January 2,

1998 invoice

In furtherance of a scheme or artifice to defrand, and with specific
intent to defrand, on January 14, 1998, pursuant to Defendant
Bennett’s direction made on behalf of Defendant Jakds and which
was authorized by Defendants Friedman and/or Berman,
Defendent Road Champs Lid. wire-ransferred $40,000 from its
arcount at the Hang Seng Banlk in Hong Keng in an intra-bank

trancfer to Stanfull’s account at the Hang Seng Bank.

In furtherance of & scheme or artifice to defiaud, and with specific
intent to defrand, on Janmary 14, 1998; pursuant io Defendant
Bengett's direction made on behalf of Defendant Jakds and
authorized by Defendants Friedman and/er Berman, Defendant
Jakles Pacific (M K.) transmitied by facsimile & request to Norwest
Bank Minnesota, N.A  (“Norwest Bank™} in Hong Kong for
telegraphic transfer of 540,000 to Defendant Road Charps Ltd.'s
account at the Hang Seng Bank.

In furtherance of a scheme or artifice (o defraud, and with specific
intent to defraud, on Tamuary 14, 1998, pursuant to Defendant
Bennett's direction made on bebalf of Defendant Taldes and
suthorized by Defendants Friedman and/or Berman, Defendant
Jakks Pacific (H K.) wire-transferred $40,000 from Defendant
Jaides Pacific (H K }'s account at Norwest Bank o Defendant

Road Champs Lid.'s account at the Hang Seng Bank.
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pivd As a reasonably foreseeable result of Defendants’ frandulent
scheme, Norwest Bank transmitted & Jetter dated January 14, 1998
to Defendant Jakdks Pacific (H K.) confinping that the 340,000
wire-transfer to Defendant Road Champs Ltd had been

completed.

XX, As a reasonably foreseeable result of Defendants’ fraudulent
scheme, Hang Seng Bank transmitted a letter dated Japuary 13,
1998 to Defendant Road Champs Ltd. confirming that Defendant
Road Champs Lid 's account at the Hang Seng Bank had been
credited for $40,000 by order of Defendant Jaldks Pacific (HK.)

peil In furtherance of a scheme or artifice to defravd, and with specific
intent to defraud, Defendent Road Champs Ltd. falsified ity
corporate books and records to conceal its $40,000 payment to
Stanfull by malcing it appear as an inter-company transfer
between Defendant Jakks Pacific (H.IC) and Defendant Road
Champs Lid.

xxii In furthersnce of a schemne or arifice lo defiand, and with speeific
intent to defraud, Defendaut Bennett, individually snd on behalf
of Defendant Jakks, falsified Defendant Jakks® corporate books
and records by failing to record the 340,000 payment to Stanfull

xxiii. 1o fortherance of a scheme or artifice 1o defraud, and with specific
intent to defraud, on March 31, 1998, Defendant Bennett, .
individuaily and oo behalf of Defendant Jakdes and upon
authorzation of Defendants Friedman and/or Berman, ransmitted

by facsimile a direction to Wills Hon of Defendant Jakks Pacific
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KRNIV

XV

xxvii

(H K ) to make payment arrangements for the second installment
payment of Stanfull’s January 2, 1998 invoice, specifically
instructing My. Hon that it was “imperative” that the payment be
tnade available April 2, 1998,

As a reasonably foreseeable result of Defendants” fraudulent
scheme, Norwest Bank transmitted a letter dated April 1, 1998 to
Defendant Jalkks Pacific (H.X.) sonfirming that Defendant Jakls
Pacific (H K )’s account had been debited in the amount of

$40,000.

In furtherance of a scheme or artifice to defrand, and with specific
intent to defraud, on April 2, 1998, porsuant to Defepdant
Bennett’s direction made on behalf of Defendant Jakles and
aatherized by Defendanis Friedman and/or Berman, Defendant
Taldes Pacific (H K.) wire-transferred $40,000 from its account at

Norwest Bank to Stanfull"s account at the Hang Seng Bank

in firtherance of & scheme to defrand, and with specific intent to
defraud, Shenker, Friedman and/or Berman participated in
telephone calls between April 27, 1998 and May 7, 1998 during
which Shenker disclosed the terms of Activision’s and THQ's

expressions of interest in the videogame license.

In furtheranse of 2 scheme to defraud, and with specific intent fo
defraund, Friedman and/or Berman and Farrell participated in
telephone calis between April 27, 1998 and May 7, 1998
diseussing the terms on which THQ would be included in the

videogame license and other matters alleged herein
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wxvili  In fartherance of & scheme to defraud, and with specific intent to
defravd, Friedman, on behalf of Defendants Jaldks and THQ,
participated in a phone cali on or about May 7, 1998 in which he
provided to Shenker the terms to be offered to WWE fora

videogame license to Jaldes and THEQ.

XXX, In furtherance of Defendants’ scheme or artifice to defiaud, and
with specific intent to defraud, on May 7, 1998, Defendant
Berman, on behalf of Defendants Jalds and THQ, transmitted by
facsimile a letier 1o Defendant Bell regarding toy compary
strength in marketing vs. videogame stren gih in marksting, which
Defendant Bel! spbsaqumﬂy forwarded to Linda McMahon as
purt of an effort to deceive her that Jakks® and THQ's

participation in the videogame license was “right on targe »

EXK. As 8 reasonably foreseeable result of Defendants’ fraudulent
scheme, on May 28, 1998, Edward L. Kaufman, Esq, General
Counsel of WWE (“Kaufman”), transimitted by Federal Express e
Jetter to Murray Skala, Esq., counsel to Jalks, regarding a draft of
the proposed videogame license sgreement and attaching a copy

of the videogame license deal memo.

XXXl As a reasonably foreseeable result of Defendants’ frandulent
scheme, and in furtherance of Defendants’ scheme or artifice o
defraud, and with specific intent to defrand, on June 2, 1998,
Defendant Berman, individually and on behalf of Defendants
Jakks and THQ, vpon authorization of Defendant Friedman,

ansmitted by facsimile a letter to Defendant Shenker regarding,
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Xl

xxxiit

XREIV

among other things, (i} comments regarding the proposed
videogame license agreement, which was to be forwarded to
Defendants Bell and Shenker on June 3, 1998; (if) the fifth
amendment to Jakks' domsstic toy license with WWE; and (iii)
the third amendment to Jalkds’ international toy license with

WWE.

As a reasonably foreseeable result of Defendants’ fraudulent
scheme, and in furtherance of Deféndams’ scheme or artifice o
defraud, on Tune 3, 1998, Defendant Berman, individually and on
behaif of Defendants Jalds and THQ, fransmitted by facsimile a
tatter to Defendants Bell and Shenlker, and to Kaufinan, enclosing

comments regarding the proposed videogame license agreement

As a reasonably foreseeable result of Defendants’ fraudulent
scheme, and in furtherance of Defendants' scheme or artifice to
defraud, on June 3, 1998, Dafendant Berman, individuzlly and on
behalf of Defendants Taltks and THQ, transmitted by facsimile a |
fetter to Defendants Bell and Shenker, and to Kaufman, enclosing
revised comments regarding the proposed videogame license

agreement

As & rensonably foreseeable result of Defendants’ fraudulent
scheme, and in furtherance of Defendants’ scheme or artifice to
defrand, on June 4, 1998, Daniel Offner, counsel to Defendant
THQ, on behalf of Defendants THQ and Jakks, transmitted by

facsimile a letter to Kaufman, Geoffrey Bass, Esg., counsel for
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Defendant Jakks, Defendant Farrell and Defendant Berman

enclosing revisions to the proposed videogame license agreement

As a ressonably foreseeable result of Defendants’ fraudulent
scheme, and in furtherance of Defendants’ scheme or artifice 1o
defrand, on Iﬁna 5, 1998, Defendant Berman, individually and on
behalf of Defendants Jakks and THQ, transmitted by facsimile 2
letter to Defendant Bell enclosing revisions to the proposed

videogame Heense agreement.

As a ressonably foreseeable result of Defendants’” fraudulent
scheme, and in furtherance of Defendants’ scheme or antifice to
defraud, on June 9, 1998, Geoffrey Bass, Esq., counsel for
Defsndant Jakks, on behalf of Defendants Taldks and THQ, upon
suthorization of Defendants Friedman and/or Berman, transmitted
by facsimiie a letter to Kanfman enclosing comments to the

revised proposed videogame license agreement.

As a reasonably foreseeable resuit of Defendants’ fraudulent
scheme, on June 10, 1598, Kanfman transmitted by facsimile a
redlined version of the proposed videogame lcense agreement to

{enffrey Rass, Bsq., counsel to Defendant Jakks.

As a reasonably foreseeabie result of Defendants’ fraudulent
scheme, and in furtherance of Defendants’ scheme or arifice o
defrand, on June 17, 1998, Geoffrey Bass, Esg., counsel for
Jaitks, op behalf of Defendants Jakks, TRQ, and THQ/Jakks,
transmitted by facsimile a letter to Ksufman requesting copies of

the videogame license agreement executed by WWE for Mr. Bass
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+

to provide to Defendants THQ and faldes, and attaching a copy df
the videopgame license pgreement execnizd by Defendant Farrell,

President and Chief Executive Officer of TH/Talcks,

*xXxix.  Asa reasonzbly foreseesble resolt of Defendants’ fraudulent
scheme, on June 24, 1998, Kaufman transmitied by Federal
Express to Defendant Friedman, on behalf of Defendant Jakks, an
unexecuted copy of the fifib amendment to Jaldks® domestic toy

' licenise agreement with WWE.

xl As a reasonably foreseeable result of Defendants’ Faudulent
scheme, on June 24, 1998, Kaufinan trangmitted by Federal
Express to Defendant Friedman, on behalf of Defendant Jakls, an
voexecuied sopy of the third amcndmf;nt to Jaldes” international

toy Heense agreement with WWE

xli. As a reasorably foreseeable result of Defendants’ fravdulent
scheme, and in furtherance of Defendants” scheme or artifize to
defraud, on July 1, 1998, Defendant Bennett, individuzlly and on
behalf of Defendant Jakks, vpon authorization of Defendant
Friedman, transmitted to WWE a copy of the fifth amendmest to
Jaldes* domestic toy license with WWE executed by Defendant

Berman.

®lif, As a reasonably foresesable result of Defendants” fraudulent
scheme, on or about Fuly 2, 1998, Kaufinan ransmitted by
Federal Express to Defendant Bennett a fuily executed copy of
the fifth amendment to Jakks' domestic toy Hcense agreement

with WWE.
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pstis In furtherance of a scheme or artifice to defrand, and with specific
intent to defraud, on July 27, 1998, Defendant SSAI transmitted
by facsimile to Defendant Berman a phony involse directed to
Jakics From Stanfinll dated July 15, 1998 in the amount of £20,000
falsely purporting to inveice Defendant Jalds for alleged product

development,

xhiv. In furtherance of a scheme or artifice to defraud, and with specific
intent to defraud, on July 30, 1998, Defendant Benneit,
individnally and on behalf of or for the benefit of Defendants
Jakks, THOQ, and THQ/Jakks, upon authorization of Defendants
Friedman and/or Berman, ransmitied by facsimile to Elmen Lei
of Defendant Road Champs Ltd. 2 copy of Stanfull’s July 15,

1998 invoice, directing that payment be made.

xlv In furfherance of & scheme or artifice to defraud, and with specific
intent to defraud, on August 3, 1998, pursuant to Defendant
Bermeti’s direction made on behalf of aud for the henefit of
Defendants Taldks, THQ, and THQ/Jakks, Elmen Lai of Defendant
Road Champs Ltd transmitted an emai] communication to

Defendant Bennett confirming that $20,000 was paid to Stanfull.

xlvi. In furtherance 0f a scheme or artifice to defraud, and with specific
intent to defraud, on August 4, 1998, pursuant to Defendant
Bennetl’s direction made on behalf of and for the benefit of
Defendants Jakdks, THQ, and THQ/Jakks, Defendant Road

Champs Ltd. wire-transferred $20,000 from its account at the
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Hang Seng Bank in an intra-bank transikr to Stanfli’s account at

the Hang Seng Bank

xlvii.  As a reasonably foreseeable result of Defendants” fandulent sty
and in furtherance of Defendanis® scheme or artifice to defraud,
on June 8, 1998, Defendant Farreli, on behalf of Defendants
lakks, THQ, and THQ/Taldks, transmitted by facsimile a letter io
DPefendant Bell regarding his recent mesting with Beli in

' Btamford, Connecticut, and maﬁtiﬁgs batween Defendants THQ

and Jaldks

xiviii.  As a rezsonably foressesble result of Defendants’ frauduient acts
_and in furtherance of Defendants® artifice to defraud, on July 2,
1998, WWE gansmitted by mail 2 ch;:c:lc in the amnount of
$301,751.54 10 S8AJ, all of which reflected payments to S8Alon
the videogeme license with THQ/ Takks

xlix In furtherance of a scheme or artifice to defraud, and with specific
intent to defraud, on December 21, 1998, Defendant Shenker
caused Defendant 88AJ to wire-transfer $280,616 from
Defendant SS8AI's checking account 2t Fleet Bank, headguartered
in Fort Lee, New Jorsey, to Stanfuil’s account at the Hang Seng
Bank, consisting of $185,000 of commissions Defendant S5A3

was paid by WWE on the videopame license,

! In furtherance of a scheme or artifice to defraud, and with specific
intent fo defraud, on JTanuary 11, 1999, Defendant Shenker wire-
transferred $280,607 from Stanfull's account at the Hang Seng

Banit to Defendant Bell Licensing’s money market account at
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Hudson Bank, consisting of $163,000 in commissions Defendant

SSAT was paid by WWE on ths videogame license

li. As a reasonably foreseeable result of Defendants’ fravdulent acts
and in fortherance of Defendants’ artifice to defraud, on
February 10, 2000 WWE transmifted by mail a check in the
amount of $663,037.70 to SSAL of which $165,000 represented
payments to SSAI on the videogame license with THQ/Jakis

. Az a reasonably foreseeable result of Defendants’ fraudulent acts
and in furtherance of Defendants’ artifice to deffaud, on June 9,
2000, WWE transmitted by mail a check in the amount of
£312,788.55 to SSAI of which $247 280 90 represented
payments to SSAT on the videogame license with THQ/Jakks.

1i As a reasonably foreseeable result of Defendants’ fraudulent acls
and in Turtherance of Defendants' artifice to defTaud, on
Augnst 24, 2000, WWE transmitied by mail a checlc in the
amount of $324,540.66 to S8AL of which $132,735.44
represented payments to SSAT on the videogame license with

THQ/ Jakles.

liv In furtherance of & scheme or artifice to defrand, and with specific
intent to defraud, Friedman in or around October 2000 telephoned
Linda McMahen offering to broker a setflement between Shenker
and WWE; said cali being made in the hope that such a setttement

would serve to forever conceal the illegal conduct set forth herein
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v In furthesance of & scheme or artifice to defrand, and with specific
! intent to defraud, Friedman on or about November 11, 2003
telephoned Linda McMahon and misrepresented the nature,

extent and purpose of payments made to Shenker by Jakks

1vi Various uses of the mails and wires between and among
Defendants Jalks, Shenker, SSAL, THQ, and THQ/Jakls in
furtherance of the scheme and artifice (o defrand by denying
PWE the benefits of honest serviéas from its licensing agents,
the evidence of which is in the exclusive possession of Jelkks,

THQ and/or THQ alds.

b. In vinlation of the Federal Money Laundering Statutes, IBUSC §§1956
znd 1957, Defendants’ payment and/or receipt of unlawiul bribes and
payments to secure the videogame license and the 1998 amendments o
the toy licenses, and/or subsequent receipt of benefits as a resuit of the
unlawful bribes, involved the proceeds of commercial brivery, an
enumerated unlawful activity under 18 U.S C. § 1956, and were designed
to conceal or disguise the nature and the source of suéh proceeds. In
addition and/or in the alternative, Defendants’ payment and receipt of
unlawful bribes and payments to secure the videogame license and the
1998 amendments to the toy licenses, andfor Defendants’ subsequent
payment, receipt or fransfer of the benefits obtained by commercial
bribery, involved the knowing deposit, withdrawal, ttansfer or exchange of
fands or a ronetary instrument through or to a financial instimtion of &
value in excess of $10,000, and constituted, represented or was derived
from the proceeds obtained by commercial bribery, an enumerated

uplawful activity under 18 U 8 C § 1957 Defendants® specific acts of
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money laundering in viclation of 18 U.8.C. §§ 1956 and 1957 include at

izast the following:

ii.

iii.

In Furtherance of, and with the intent to coneeal proceeds of the
commercial bribery scheme, on Janvary 14, 1998, pursuant to
Defendant Bennetts direction made on behalf of Defendant Jakks
and which was authorized by Defendants Friedman andfor
Berman, Defendant Road Champs Lid. wire-transferred $40,000
from its account at the Hang Seng Bank in Hong Koﬁg in an

intra-banlk transfer to Stanfuli’s account at the Hang Seng Bank

Tn furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
commercial bribery scheme, on January 14, 1958, pursaant to
Defendant Bennett's direction made on behalf of Defendant Jaldks
and authorized by Defendants Friedman and/or Berman,
Diefendant Jakks Pacific (H K.) wire-transferred $40,000 from
Defendant Jakles Pacific (H K Y's account at Norwest Bank to

Defendant Road Charmps Lid *s account at the Hang Seng Bank

In furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
soramercial bribesy scheme, by demand draft dated Janvary 14,
1098 drawn on Stanfull's account at the Hang Seng Banl,
Defendant Shenker paid Defendant Bell 820,000 of the $40,000
paid to Stanfull from Defendant Road Champs Lid.

In furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
commercial bribery scheme, on April 2, 1998, pursuant to
Defendant Benmett's direction made on behalf of Defendant Jakks

and authorized by Defendants Friedman and/or Berman,
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Vi

vii

Defendent Jaldes Pacific (H.K) wire-transferred 540,000 from its
account at Norwest Bank to Stanfufl’s account at the Hang Seng

Bank

In furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
cornmercial bribery scheme, by demand draft dated April 7, 1958
drawn on Stanfull's account af the Hang Seng Bande, Defendant
Shenter paid Pefendent Bell Licensing $20,000 of the 340,000
peid to Stanfull from Defendant Jakles Pacific (HK ).

In furtherance of, and with the intent to concesl proceeds of the
eommercizl bribery scheme, on or about April 7, 1998, Defendant
Bell deposited the Stanfull-demand draft paid to Defendant Bell
Licensing into a MBNA money market account owned by
Defendant Bell, which eleared through Citibank located in New
York.

in furtherance of Defendants’® commercial bribery scheme, on
Tuly 2, 1998, Defendant Shenker deposited a check, dated July 3,
1598, from WWE in the amount of $§301,751.54 into SSAY's Flest
Banle acoount, consisting of commissions related to the advance
on the videqgame license, which represented proceeds derived
from Defendants’ commercial bribery scheme. The total of
88AT1's comnmission refated to the videogame license was
£330,000; however, due to an cverpaymnent of commmissions in &
prior month, WWE deducted $28,248 46 from that amoust,
thereby SSAT only received $301,751.54 on July 3, 1998,
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viil.

*i

In furtherance of, end with the intent fo conceal proceeds of the
commercial bribery scheme, on Angust 4, 1998, pursuant o
Defendant Beanett's direction made on behalf of and for the
benefit of Defendants Takls, THQ, and THQ/Jakks, Defendant
Road Champs Lid. wire-transferred 520,000 from its account at
the Hang Seng Bank in an intra-bank transfer to Stanfull’s

account 2t the Hang Seng Bank.

In furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of
Defendants’ commercial bribery scheme, by checl no. 1881,
dated October 8, 1998, Defendant Sherker caused Defendant
88AI to pay Defendant Bell Licensing $20,000, drawn on SSAT's
checking account at Fleet Bank, headquartered in Fort Lee, New

Jersey.

In furtherance of, and with the intent to conceal proveeds of
Defendants’ commercial bribery scheme, on October 9, 1908,
Defendant Bell deposited the October 8, 1998 check from
Defendant SSAT into Defendant Bell Licensing’s Hudson Bank
money market account located in Darien, Connecticut, thereby
cavsing the check to clear at Hudson Bank’s meain office located

in Mahwah, New Jersey

Tn furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
commercia} bribery scheme, on December 21, 1998, Defendant
Sheuker caused Defendant SSAT to wire-transfer $280,616 from
Defendant SSAI's checking account at Fleet Bank, headquartered

in Fort Lee, New lersey, to Stanfull's account at the Hang Seng
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Bank, consisting in part of $165,000 which was exsetly 50% of

| the advance Defendant SSAT wes paid by WWE on the
videogame license Defendant SSAT's ansfer to Stanfull was the
precursor to Defendant Bell Licensing’s receipt of the unlawiul
proceeds, as Defendant Sheaker elected to run the transaction
through a foreign bank account in order to conceal the nature and

source of the payments

xii 1n furtherance of, and with the int-ent to sonceal proceeds of the
commercial bribery scheme, og January 11, 1599, Defendant
Shenlcer wire-transferred $280,601 from Stanfull’s account at the
Hang Seng Bank to Defendant Bell Licensing’s money market
atcount at Hudson 4}3431171{., cénsisting of §165,000, exacdy 50% of
tpe advance Defendant 35A1 was paid by WWE on the

videogarne license.

xiit. I furtherance of Defendants’ commercial bribery scheme, on
February 7, 2060 Defendant Shenker deposited a check dated
Febrary 4, 2000 from WWE in the amount ;f $663,037.70 into
S8AT’s Fleet Bank account, consisﬁng of 165,000 in
commissions related to the videogame license, which represented

proceeds derived from Defendants’ comrmercial bribery schems

xiv. in furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
commercial bribery scheme, by check no. 2395 dated
February 22, 2000, drawn on S8AD's bank account at Fleet Bank,
headguartered in Fort Leg, New Jersey, Defendant SSAl paid
$95,396.96 o Defendant Bell Licensing, consisting of $82,500,
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exactly 50% of the cornmissions paid to Defendant SSAI by

WWE on the videogame license.

xY In furtherance of, and with the infent to conceal proceeds of the
commercial bribery scheme, on February 23, 2000, Defendant
Bell deposited the February 22, 2000 check fom Defendant SSAL
into Defendant Bell Licensing’s Hudson Bank money market
acoount Jocated n Darfen, Connecticut, thereby causing the check
to clear at Hudson Bank’s main office located in Mahwah, New

Jersay

xvi In furtherance of Defendants’ commeroial bribery scheme, on
June 12, 2000, Defendant SSAI deposited a checlk, dated June 9,
2000, from WWE, in the amount of £312,788.55 into S5ATs
Fleet Bank account, consisting of $247,180.90 of commissions
related to the videogame license, which represented proceeds

derived from Defendants’ commercial bribery scherne.

xvit In furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
commercial bribery scheme, by check no. 2832 dated June 16,
2000 drawn on Defendant SSAID's bank account at Fleet Bank,
headquartered in Fort Lee, New Jersey, Defendant SSAI paid
$124,454 1o Defendant Bel] Licensing, consisting of $123,590.45,
exactly 50% of commissions paid to Defendant SSAL by WWE

on the videogame Hoense.

xviil.  In furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
commercial bribery scheme, on June 19, 2000, Defendant Bell

deposited Defendant SSAT’s June 16, 2000 check into Defendant
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Rell Licensing’s Hudson Bank money market sccount located in
Darien, Connecticut, thereby causing the check to clear at Hudsen

Bank’s main office located in Mahwah, New Jersey

xix 1n furtherance of Defendants’ commercial bribery scheme, on
August 25, 2000, Defendant Shenker deposited 2 check, dated
A'ugust 18, 2000, in the amount of $324,540 66 into SSAI's Fleet
Bank account, consisting of $132,735 44 of commissions related
to the videogame license, which répr&sexztad preceeds derived

fom Defendants’ commercial bribery scheme.

XX In furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
comemercial bribery scherme, by check no 3016 dated
September 10, 2000 drawn on Defendant SSAT's bark account at
Fieet Bank, headquartered in Fort Lee, New Jersey, Defendant
5SAI paid £84,525.29 to Defendant Bell Licensing, consisting of
$66,367 72, exactly 50% of commissions paid to Defendant EREA

by WWE on the videogame license

xxi In furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
comrereial bribery scheme, on September 12, 2000, Defendant
Bell deposited Defendant SSAL’s September 10, 2000 check into
Defendant Bell Licensing’s Hudson Bank money market aceount
located in Darien, Connecticut, thereby causing the check to clear

at Hudson Bank's main office located in Mahwah, New Jersey .

xxii. In furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
commercial bribery scheme, by check no. 1846 dated

September 14, 2001 drawn on Defendant Shenker's account at
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Fleet Bank headguartered in Fort Lee, New Jersey, Defendant
| Shenker paid Defendant Bell $52,948, representing a split of the
proceeds from Defendant Shenker's sale of THQ and Jalks stock

acquired pursuant to the videogame license.

xxfii.  In furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
commercial bribery scheme, on September 24, 2001, Defendant
Bell deposited Defendant Shenker's September 14, 2001 check
into Defendant Bell’s Citibank érefsrmd money market account,
account no 47507343, thereby causing the check to clear at

Citibank in New York

xxiv. - In-furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
eommercial bribery scheme, by check no 1869 dated Ocfober 12,
2001 drawn on Defendant Shenker’s account at Fleet Bank
headguartersd in Fort Lee, New Jersey, Defendant Shenker paid
Defendant Bell 326,994, representing a split of the proceeds of
Defendant Shenker's sale of THQ and Jakis stock acquired |

pursuant to the videogame license

XXV In furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
commercial bribery scheme, on October 13, 2001, Defeadant Bell
deposited Defendant Shenker’s October 12, 2001 check into
Defendant Bell’s branch account at Hudson Bank located in
Connecticw, thereby causing the check to clear at Hudson Bank's

main office located in Mahwah, New Jersey

xxvi.  In furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the

commercial bribery scheme, by check no 1894 dated
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December 11, 2001 drawn on Defendant Shenker's account at
Fleet Bank headquartered in Fort Lee, New Jersey, Defendant
Shenlcer paid Defendamt Bell 26,944, representing 2 split of the
proceeds of Defendant Shenker's sate of THQ and Jalkks stock

acquired pursuani to the videopame lcense,

xxwil o furtherance of, and with the intent to conceal proceeds of the
commercial bribery scheme, on December 13, 2001, Defendant
Bell deposited Defendant Shenker's December 11, 2001 check
into Defendant Bell's branch account at Hudson Bank losated in
Comnecticut, thereby causing the chieck to clear at Hudson Banlc's

main office located in Mabwah, New Jersey.

xxviii  Forthe first quarter of 2000, on April 28, 2000, Defendant
THQ/Takks, on behalf of and with the authorization of Defendants
TH and/or Farrell andfor Jaldes andfor Friedman and/or Berman,
pauid WWE 52,247,098 87, consisting of royalties related to the

videogame license

Xxix For the first quarter of 2000, Defendant THQ, on behalf of and
with the authorization of Defendants THQ/Jakks ancd/or Farrell,
paid Defendant Jaidcs §5,303,000 in connection with the
videogame license, and Defendant Jaklks, with the authorization
of Defendants Friedman andfor Berman and/or Bennett, engaged
in monetary transactions releted to the deposit and/or subseguent

trapnsfer of that payment

KKK For the second quarier of 2000, on July 27, 2000, Defendant
THQ Iaklks, on behalf of and with the authorization of Defendants
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xxxl.

KKK

FXxxiil.

xexiv,

THQ andfor Farrell and/or Jakks and/or Friedman and/or Berman,
paid WWE $1,206,685 84, songisting of royalties related to the

videogame license.

For the seond quarter of 2000, Defendant THQ, on behalf of and
with the authorization of Defendants THQ/Jakks andfor Farrell,
paid Defendant Jakks §1 ,600,000 in connection with the
videogame license, and Defendant Jakls, with the authorization
of Defendants Friedman and/or Berman and/or Bennett, engaged
in monetary transactions relaled to the deposit and/or subsequent

transfer of that payment

For the third quarter of 2000, an October 24, 2000, Defendant
THQ, on behalf of and with the authorization of Defendants
THQ/Takks and/or Farrell, paid WWE £1,593,798 56, consisting

of royslties related to the videogame license.

For the third quarter of 2000, on dates known only to Defendants,
Defendant THQ, on bebalf of and with the authorization of
Defendants THQ/ Jakks and/or Farrell, paid Defendant Takks
$1,343,000 in connection with the videogame license, and
Defendant Jakis, with the authorization of Defendants Friedman
and/or Berman and/or Benanett, engagad in monetary transactions

related to the deposit and/or subsequent transfer of that payment.

For the fourth quarter of 2000, on January 26, 2001, Defendant
THQ, on behalf of and with the authorization of Defendants
THQ/Jakks and/or Farrell, paid WWE 57,200,339 75, consisting

of royalties related to the videogame license
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xxxv  For the fourth quarter of 2000, on dates knows only to
Defendants, Defendant THQ, on bebalf of and with the
suthorization of Defendants THQ/Jakks and/or Farreil, paid
Defendant Jakks 9,461,000 in connection with the videogame
Ticense, and Defendant Jakks, with the authorization of
Defendants Friedman antd/or Berman and/or Bennett, engaged in
monetary transactions related to the deposit and/or subsequent

trensfer of that payment

xxxvi. For the first quarter of 2001, on Apri} 30, 2001, Defendant THQ,
on behalf of and with the authorization of Defendants THQ/Jakks
and/or Farrell, paid WWE $870,836 70, consisting of royalties

related to the videogame license.

xxxvii  For the first quarter of 2001, on dates known onty to Defendants,
Defendant THQ, on behalf of and with the authorization of
Defendants TH/fakks and/or Farrell, paid Defendant Jakks
$1,423,000 in connection with the videogame license, and
Defendant Jakks, with the authorization of Defendants Friedman
and/or Berman and/or Bennett, engaged in monetary transactions

related o the deposit and/or subsequent trensfer of that payment.

xxxviil. For the second quarter of 2001, on July 30, 2001, Defendant
THQ, on behaif of and with the authorization of Defendants
THO/akks and/or Farrell, paid WWE §1,065,645 62, consisting

of royalties related to the videogame license

xxxix. Forthe second goarter of 2001, on dates known enly to

Defendants, Defeadant THQ, on behatf of and with the



